



USAID
FROM THE AMERICAN PEOPLE



ໂຄງການ USAID ໂອກາດ

ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ແມ່ນໂຄງການໄລຍະຫ້າປີ ທີ່ສົ່ງເສີມອິດສະລະພາບ ແລະ ຄວາມສາມາດ ດ້ານໜ້າທີ່ ການຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ຜ່ານການເຂົ້າເຖິງ ການບໍລິການດ້ານ ສຸຂະພາບ ແລະ ສັງຄົມຢ່າງ ເທົ່າທຽມ ຢູ່ໃນ ສປປ ລາວ. ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ໄດ້ຮັບ ການສະໜັບສະໜູນຈາກ ກອງທຶນຊ່ວຍເຫຼືອ Leahy ສໍາລັບ ຜູ້ຖືກ ເຄາະຮ້າຍຈາກສົງຄາມ (Leahy War Victims Fund) ແລະ ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອ ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກ ການທາລຸນ (Victims of Torture Program) ຂອງ ອົງການພັດທະນາສາກົນປະເທດ ສະຫະລັດ ອາເມລິກາ (the U.S. Agency for International Development) ແລະ ກະຊວງການຕ່າງປະເທດ ສະຫະລັດ ອາເມລິກາ. ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບ ພາກລັດຖະບານ ແລະ ອົງການຈັດຕັ້ງທາງ ສັງຄົມ ເພື່ອພັດທະນາ ແລະ ຈັດ ຕັ້ງປະຕິບັດ ບັນດານະໂຍບາຍການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງ ຄົນທີ່ມີຄວາມເພື່ອບໍ່ປະຖິ້ມ ຜູ້ໃດໄວ້ຢູ່ເບື້ອງຫລັງ.

ຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ແມ່ນປະຊາກອນທີ່ດ້ອຍໂອກາດທີ່ສຸດໃນສັງຄົມ. ສາເຫດຫຼັກຂອງຄວາມພິການຢູ່ໃນ ປະເທດລາວ ແມ່ນເກີດຈາກບັນຫາລະເບີດບໍ່ທັນແຕກທີ່ຕົກຄ້າງ (UXO), ອຸປະຕິເຫດຕາມທ້ອງຖະໜົນ, ພະຍາດ ຂາດສານອາຫານຊໍາເຮື້ອ ແລະ ບັນດາພະຍາດບໍ່ຕິດຕໍ່ຕ່າງໆທີ່ເພີ່ມຂຶ້ນ ເຊັ່ນ: ພະຍາດເສັ້ນເລືອດອຸດຕັນ, ພະຍາດ ເປົາຫວານປະເພດທີສອງ ແລະ ປະຊາກອນທີ່ມີອາຍຸສູງ. ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ສົ່ງເສີມການກຸ້ມຕົນເອງທາງ ດ້ານເສດຖະກິດ, ປັບປຸງຄວາມສາມາດດ້ານໜ້າທີ່ການ, ການເປັນຢູ່ທີ່ດີຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ແລະ ຄອບຄົວ ຂອງເຂົາເຈົ້າ ໂດຍສະເພາະແມ່ນບຸກຄົນທີ່ມີຂໍ້ຈຳກັດດ້ານການເຄື່ອນໄຫວ. ນອກຈາກນີ້, ທາງໂຄງການຍັງເຮັດວຽກ ເພື່ອສ້າງສະພາບແວດລ້ອມທີ່ຄົນພິການສາມາດເຂົ້າເຖິງການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ສັງຄົມ ໄດ້ຢ່າງເທົ່າທຽມ ພ້ອມທັງສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ພວກເຂົາ ເພື່ອເຂົ້າຮ່ວມກິດຈະກຳທາງສັງຄົມຢ່າງຫ້າວຫັນ.

ວິທີການທີ່ສໍາຄັນຂອງໂຄງການ

ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບພາກລັດ ແລະ ພາກເອກະຊົນເພື່ອສະໜັບສະໜູນຄົນທີ່ມີຄວາມພິການໃນດ້ານສຸຂະພາບ, ການສົ່ງເສີມເສດຖະກິດ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ. ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ແມ່ນນໍາໃຊ້ວິທີການທີ່ເອົາລະບົບເປັນໃຈກາງ ໂດຍເນັ້ນໃສ່ຄວາມເປັນເຈົ້າການຂອງພາກລັດ ກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍດ້ານການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ, ການພັດທະນາວຽກງານການບໍລິການດ້ານການແພດພື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການ ແລະ ສຸຂະພາບຈິດ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານຈິດຕະສັງຄົມໃຫ້ມີຄວາມຍືນຍົງໃນ ໄລຍະຍາວ. ນອກຈາກນີ້, ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ຍັງໄດ້ນໍາໃຊ້ວິທີການທີ່ເອົາຄົນເຈັບເປັນໃຈກາງ ໂດຍເນັ້ນໃສ່ ຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ແລະ ຊຸມຊົນທີ່ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນເຂົາເຈົ້າ. ເປົ້າໝາຍ ຂອງໂຄງການ ແມ່ນຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຢູ່ໃນ ນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ, ແຂວງຊຽງຂວາງ ແລະ ແຂວງສະຫວັນນະເຂດ.

ດ້ານສຸຂະພາບ

ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ສະໜອງການຝຶກອົບຮົມໃຫ້ແກ່ ຜູ້ສະໜອງການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ການແພດພື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການ ພ້ອມທັງໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນສະຖານບໍລິການປິ່ນປົວຕ່າງໆໃນການສະໜອງເຄື່ອງ ຊ່ວຍຊູ ຢູ່ຂັ້ນທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ສົ່ງເສີມວຽກງານດ້ານການແພດພື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການ ໃຫ້ເປັນອົງປະກອບທີ່ເຊື່ອມສານກັນ ຂອງການບໍລິການປິ່ນປົວ. ນອກຈາກນີ້, ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ຍັງສະໜັບສະໜູນວຽກງານດ້ານສຸຂະພາບຈິດ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານຈິດຕະສັງຄົມ ຜ່ານການຝຶກອົບຮົມໃຫ້ແກ່ ຜູ້ສະໜອງການບໍລິການ, ຜູ້ໃຫ້ຄໍາປຶກສາ ແລະ ກຸ່ມໃຫ້ຄໍາປຶກສາແບບເພື່ອນຊ່ວຍເພື່ອນ.

ດ້ານການສົ່ງເສີມເສດຖະກິດ

ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບຄູ່ຮ່ວມງານຈາກຫຼາຍພາກສ່ວນ ເຊັ່ນ: ສະມາຄົມທີ່ບໍ່ຫວັງຜົນກໍາໄລ, ອົງການຈັດຕັ້ງຂອງລັດຖະບານ ແລະ ພາກເອກະຊົນ ເພື່ອສະໜອງທັກສະຕ່າງໆ ແລະ ເພີ່ມການເຂົ້າເຖິງຂອງ ຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ເຂົ້າໃນກໍາລັງແຮງງານ ພ້ອມທັງສົ່ງເສີມໂອກາດໃນກິດຈະກຳການສ້າງລາຍຮັບໂດຍອີງໃສ່ ຄວາມຕ້ອງການຂອງຕະຫລາດ.

ດ້ານການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ

ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນ ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ ແລະ ກອງເລຂາຄະນະກຳມະການ ແຫ່ງຊາດເພື່ອຄົ້ນຄ້ວາຄວາມພິການ ແລະ ຜູ້ອາຍຸສູງ ໃນການປະສານງານ ລະຫວ່າງ ອົງການຈັດຕັ້ງ ແລະ ສະຖາບັນ ຕ່າງໆ ທີ່ສະໜັບສະໜູນຄົນທີ່ມີຄວາມພິການໃຫ້ດີຂຶ້ນກວ່າເກົ່າ. ພ້ອມທັງ, ເຜີຍແຜ່ສິດທິຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ, ສົ່ງເສີມເຄືອຂ່າຍຂັ້ນຮາກຖານ, ແລະ ໃຫ້ຄົນທີ່ມີຄວາມພິການມີສ່ວນຮ່ວມໃນການອອກແບບ ແລະ ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດນະໂຍບາຍ.

ການພັດທະນາແບບມີສ່ວນຮ່ວມຂັ້ນຊຸມຊົນ

ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການສ່ວນບຸກຄົນຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການຜ່ານໂຄງການ ທົດລອງດ້ານການພັດທະນາແບບມີສ່ວນຮ່ວມຂັ້ນຊຸມຊົນ (CBID). ຜູ້ຈັດການຝ່າຍການຄຸ້ມຄອງຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດແມ່ນເປັນຜູ້ລະບຸຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ, ປະເມີນສະພາບການຕົວຈິງຂອງເຂົາເຈົ້າ ແລະ ສ້າງແຜນປະຕິບັດງານສ່ວນບຸກຄົນກັບຄອບຄົວ ເພື່ອຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການດ້ານສຸຂະພາບ, ເສດຖະກິດ ແລະ ຄວາມຕ້ອງການທາງສັງຄົມແບບສະເພາະເຈາະຈົງ ພ້ອມທັງກຳຈັດອຸປະສັກຕ່າງໆທີ່ກົດກັນເຂົ້າຮ່ວມ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມໃນກິດຈະກຳທາງສັງຄົມບົນພື້ນຖານຄວາມເທົ່າທຽມກັບຄົນອື່ນ. ການປະຕິບັດແກ້ໄຂປະກອບມີການເຂົ້າເຖິງດ້ານການປິ່ນປົວ ເພື່ອປັບປຸງໜ້າທີ່ການ ແລະ ການເປັນຢູ່ທີ່ດີ ເຊັ່ນ: ການແພດຝື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການ, ເຄື່ອງຊ່ວຍຄູ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານຈິດຕະສັງຄົມ, ການເຂົ້າເຖິງ ກິດຈະກຳການສ້າງລາຍຮັບ ແລະ ກິດຈະກຳທາງສັງຄົມຕ່າງໆ. ຂະນະດຽວກັນ ຍັງມີການຊຸກຍູ້ໃຫ້ພາກສ່ວນທີ່ມີສ່ວນກ່ຽວຂ້ອງໃນຊຸມຊົນເຮັດວຽກຮ່ວມກັນເພື່ອກຳນົດວິທີທາງ ແກ້ໄຂ ແລະ ສ້າງໂອກາດສຳລັບການມີສ່ວນຮ່ວມ - ການສົ່ງເສີມປະຊາຊົນ ແລະ ແຫຼ່ງຂໍ້ມູນຕ່າງໆຜ່ານການ ປ່ຽນແປງດ້ານຄວາມຮູ້, ທັດສະນະຄະຕິ, ການປະຕິບັດທີ່ນຳໄປສູ່ ຊຸມຊົນທີ່ມີສ່ວນຮ່ວມ ແລະ ຍືນຍົງ.

ຜົນກະທົບ ແລະ ຜົນໄດ້ຮັບ

- ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ສະໜັບສະໜູນລັດຖະບານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໃນການເຜີຍແຜ່ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດນະໂຍບາຍໃໝ່ສອງສະບັບ ເຊັ່ນ: ກົດໝາຍແຫ່ງຊາດວ່າດ້ວຍຄວາມພິການ ແລະ ຍຸດທະສາດແຫ່ງຊາດດ້ານການແພດຝື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການທີ່ຊ່ວຍເຮັດໃຫ້ຄົນທີ່ມີຄວາມພິການສາມາດເຂົ້າເຖິງການຊ່ວຍເຫຼືອ, ການບໍລິການ ແລະ ຜົນປະໂຫຍດຕ່າງໆ.
- ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ສະໜັບສະໜູນ ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ ເພື່ອດຳເນີນການປະເມີນຢ່າງເປັນລະບົບດ້ານການແພດຝື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການຂອງ ອົງການອະນາໄມໂລກ ຊຶ່ງເປັນການປະເມີນສະພາບການໂດຍອີງໃສ່ ຫຼັກຖານ ແລະ ມາດຕະຖານ ກ່ຽວກັບສະພາບການດ້ານການແພດຝື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການ ທີ່ສະໜອງຄຳແນະນຳທີ່ຈະແຈ້ງ ເພື່ອເປັນແນວທາງໃນການວາງແຜນດ້ານຍຸດທະສາດກ່ຽວກັບການສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ກັບການແພດຝື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການ ພາຍໃນລະບົບສາທາລະນະສຸກ.
- ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ນຳພາໃນການສ້າງຂໍ້ມູນຂ່າວສານກ່ຽວກັບພະຍາດໂຄວິດ-19 ທີ່ສາມາດເຂົ້າເຖິງໄດ້ ລວມທັງ ການຖ່າຍທອດສິດຖະແຫຼງການລະດັບຊາດທີ່ມີການແປເປັນພາສາມື້ຄັ້ງທຳອິດ ເພື່ອໃຫ້ຄົນທີ່ມີຄວາມພິການສາມາດເຂົ້າເຖິງຂໍ້ມູນຂ່າວສານທາງດ້ານສຸຂະພາບທີ່ສຳຄັນ ແລະ ຮູ້ຈັກວິທີປ້ອງກັນຕົນເອງຈາກພະຍາດໂຄວິດ-19. ນອກຈາກນີ້, ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ຍັງຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ອຳນວຍຄວາມສະດວກໃຫ້ກັບຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດ ລວມທັງ ແມ່ຍິງທີ່ມີຄວາມພິການໄດ້ຮັບຂໍ້ມູນຂ່າວສານກ່ຽວກັບການເຂົ້າເຖິງຢາວັກຊີນເພື່ອປ້ອງກັນພະຍາດໂຄວິດ-19 ຫຼາຍທີ່ສຸດ.
- ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ໄດ້ແປຊຸດເອກະສານໂຄງການຝຶກອົບຮົມກ່ຽວກັບຄຳແນະນຳໃນການປິ່ນປົວບັນຫາທາງສຸຂະພາບຈິດ, ປະສາດສະໝອງ ແລະ ການໃຊ້ສານເສບຕິດຂອງ ອົງການອະນາໄມໂລກ ເພື່ອ ສະໜັບສະໜູນການຜັນຂະຫຍາຍວຽກງານ ການຝຶກອົບຮົມດ້ານການປິ່ນປົວສຸຂະພາບຈິດ ໃຫ້ແກ່ທ່ານໝໍ ແລະ ພະຍາບານຂັ້ນເມືອງ 42 ທ່ານ ເພື່ອແກ້ໄຂຊ່ອງຫວ່າງໃນການບໍລິການທີ່ຈຳເປັນໃຫ້ໄດ້ຫຼາຍທີ່ສຸດ ແລະ ເປີດໂອກາດໃຫ້ຄົນທີ່ມີຄວາມຕ້ອງການດ້ານສຸຂະພາບຈິດ ແລະ ຈິດຕະສັງຄົມໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອ.
- ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ໄດ້ອອກແບບເຄື່ອງມື ແລະ ຖານຂໍ້ມູນໃນການປະເມີນຄວາມຕ້ອງການຂອງ ຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ໃນຮູບແບບດິຈິຕອລສຳລັບການຄຸ້ມຄອງຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດ ສອດຄ່ອງກັບຫຼັກການສິນທິສັນຍາສາກົນວ່າດ້ວຍສິດທິຂອງຄົນພິການ. ເຊິ່ງເຄື່ອງມືດັ່ງກ່າວແມ່ນຖືກນຳໃຊ້ໂດຍຜູ້ຄຸ້ມຄອງຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຂອງໂຄງການທົດລອງ CBID, ແລະ ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າຂໍ້ມູນກວມລວມກ່ຽວກັບການສະໜັບ

ສະໜັບສະໜູນຄວາມຕ້ອງການຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການແມ່ນສາມາດເກັບກຳໄດ້ໃນສະພາບການທີ່ມີແຫຼ່ງຂໍ້ມູນຈຳກັດ.

- ຜ່ານການຄຸ້ມຄອງຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດແບບລາຍບຸກຄົນ, ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ໄດ້ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ຈຳນວນ 1,624 ຄົນ (ແມ່ຍິງ 626 ຄົນ) ແລະ ຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າໃນເມືອງເປົ້າໝາຍເພື່ອຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການຂອງພວກເຂົາໃນການເຂົ້າເຖິງການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ການແພດພື້ນຜູ້ໜ້າທີ່ການ ລວມທັງ ເຄື່ອງຊ່ວຍທີ່ເປັນບຸລິມະສິດ, ການປິ່ນປົວໃຫ້ກັບຜູ້ລອດຊີວິດຈາກ ລະເບີດບໍ່ທັນແຕກ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານຈິດຕະສັງຄົມ ເພື່ອປັບປຸງໜ້າທີ່ການ, ການມີສ່ວນຮ່ວມ ແລະ ການເປັນຢູ່ທີ່ດີ.
- ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ໄດ້ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນຜູ້ສະໜອງບໍລິການ ຈຳນວນ 2,613 ຄົນ (ແມ່ຍິງ 422 ຄົນ) ທີ່ໃຫ້ບໍລິການຄົນທີ່ດ້ອຍໂອກາດ ເພື່ອຝຶກອົບຮົມຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດເປົ້າໝາຍ, ຈຳນວນ 8,901 ຄົນ (ແມ່ຍິງ 2,489 ຄົນ) ໄດ້ເພີ່ມຄວາມຮູ້, ທັກສະ ແລະ ຄວາມຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບຄວາມພິການ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມພ້ອມທັງ ສະໜັບສະໜູນຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ຈຳນວນ 244 ຄົນ (ແມ່ຍິງ 99 ຄົນ) ແລະ ຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າໃນການດຳເນີນກິດຈະກຳສ່າງລາຍຮັບແບບຍືນຍົງ ເພື່ອສົ່ງເສີມເສດຖະກິດແບບກຸ້ມຕົນເອງ.
- ໂຄງການ USAID ໂອກາດ ເຮັດວຽກຮ່ວມມືກັບ ກະຊວງແຮງງານ ແລະ ສະຫວັດດີການສັງຄົມ ແລະ ອົງການຈັດຕັ້ງຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ເພື່ອຈັດງານສະເຫຼີມສະຫຼອງຄົນພິການແຫ່ງຊາດ ແລະ ສາກົນ. ໃນປີ 2021, ງານສະເຫຼີມສະຫຼອງຄົນພິການແຫ່ງຊາດ ແລະ ສາກົນແບບອອນລາຍໄດ້ມີຄົນເຂົ້າເຖິງງານດັ່ງກ່າວຈຳນວນ 16,550 ຄົນ. ພວກເຂົາໄດ້ຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບຄວາມສຳຄັນໃນຄວາມຫຼາກຫຼາຍຂອງມວນມະນຸດ ລວມທັງຄວາມຫຼາກຫຼາຍດ້ານຄວາມສາມາດໃນການເຄື່ອນໄຫວ, ການສື່ສານ, ການເບິ່ງເຫັນ, ການໄດ້ຍິນ ພ້ອມທັງຄວາມຫຼາກຫຼາຍໃນການຮຽນຮູ້ ແລະ ການເປັນຢູ່ທີ່ດີ.
- ກຸ່ມຊ່ວຍເຫຼືອຕົນເອງຂອງ ຄົນທີ່ມີຄວາມພິການຫຼາຍກວ່າ 20 ກຸ່ມ ໄດ້ສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນຢູ່ແຂວງສະຫວັນນະເຂດ ແລະ ແຂວງຊຽງຂວາງ ໂດຍມີສະມາຊິກ 1,111 ຄົນ (ແມ່ຍິງ 605 ຄົນ) ໂດຍກຸ່ມດັ່ງກ່າວແມ່ນເຄືອຂ່າຍທີ່ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນແກ່ການພັດທະນາແບບມີສ່ວນຮ່ວມຂອງຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ

ຕິດຕໍ່

ອົງການພັດທະນາສາກົນ
ປະເທດສະຫະລັດ ອາເມລິກາ
ຫ້ອງການຜູ້ຕາງໜ້າປະຈຳ ສປປ ລາວ

ທິບພະສອນ ວິໄຊສຸກ
ຜູ້ຮັບຜິດຊອບໂຄງການ
ສະຖານທູດ ປະເທດສະຫະລັດ ອາເມລິກາ ປະຈຳ ສປປ ລາວ
ຫຼັກ 9, ຖະໜົນທ່າເດືອ
ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ສປປ ລາວ
ໂທ: +856-21-487 000
ອີເມວ: tvixaysouk@usaid.gov
ເວັບໄຊ: www.usaid.gov/laos

ອົງການ ເວີລດ໌ເອດຢູເຄຊັນ
ປະຈຳ ສປປ ລາວ

ເບີນາດ ແຟງຄ໌
ຫົວໜ້າໂຄງການ
ບ້ານ ເພຍວັດ, ເມືອງ ສີສັດຕະນາກ
ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ສປປ ລາວ
ໂທ: +856 21 214-524
ອີເມວ: bernard_franck@la.worlded.org
ເວັບໄຊ: https://laos.worlded.org

ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມສາມາດເຂົ້າໄປໄດ້ທີ່ www.usaid.gov/laos ຫຼື ຕິດຕໍ່ info Laos@usaid.gov